
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 10/06/2021 

Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αξιοποίηση του ποταμού Τριπόταμου της Βέροιας» 
 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Βέροιας, ο «Σύλλογος Φίλων Ποταμού 
Τριπόταμου Βέροιας» αναδεικνύει την ανάγκη αξιοποίησης του εν λόγω ποταμού της 
πόλης. Το όμορφο αυτό ποτάμι πρέπει να αξιοποιηθεί στο μέγιστο βαθμό, βάσει της 
ισχύουσας νομοθεσίας, με ήπιες παρεμβάσεις, καθώς, η κοίτη του είναι χαρακτηρισμένη 
ως ιδιαίτερου φυσικού κάλλους και προστατεύεται. Η ποσότητα του νερού που ρέει στην 
κοίτη του είναι μικρή, ιδιαίτερα κατά τους καλοκαιρινούς μήνες. Αυτό συμβαίνει, γιατί 
από τις πηγές που τροφοδοτούν τον ποταμό υδρεύονται η Βέροια και η Αλεξάνδρεια, 
ενώ με τα νερά του ποτίζονται τα χωράφια των αγροκτημάτων του Τριποτάμου, της 
Ράχης και των Ασωμάτων. Σε περιόδους, όμως, έντονης βροχόπτωσης, η στάθμη των 
νερών ανεβαίνει επικίνδυνα στις όχθες του εν λόγω ποταμού, με αποτέλεσμα πολλές 
φορές να προκύπτουν πλημμυρικά φαινόμενα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, προκειμένου, να ευτρεπιστεί και να 
αξιοποιηθεί η  παρόχθια ζώνη του ποταμού Τριποτάμου, της Βέροιας, ώστε να 
αναδειχθεί ο εν λόγω ποταμός και να καταστεί επισκέψιμος από τους περιοίκους και 
επισκέπτες της πόλης; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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